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P r o t o k ó ł  nr LXVIII/2024                                  

z obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku, 

która odbyła się w dniu 25 styczeń 2024 r.  

w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz.11:05 

 

1. Otwarcie obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kłodzku Pani Elżbieta 

Żytyńska mówiąc: „Otwieram obrady LXVIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  
 

Zgodnie z art. 20 ust.1 pkt 1b obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty.  
 

2. Stwierdzenie ważności sesji. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska stwierdziła, iż w sesji uczestniczy                   

19 radnych w związku z tym wszystkie podejmowane decyzje będą prawomocne. 

(Nieobecni: radny p. Zbigniew Kucharek, radny p. Damian Ślak) 
 

Lista obecności radnych na sesji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowań radnych podczas sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

3. Wybór sekretarza sesji. 

Na sekretarza sesji Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska zaproponowała 

radnego Pana Piotra Bryłę. Pan radny wyraził zgodę. Innych kandydatur nie 

zgłoszono.  
 

Poddano pod głosowanie kandydaturę Pana Piotra Bryły. 

Głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Radny Pan Piotr Bryła został powołany na sekretarza obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zdzisław Duda: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

chciałbym poprosić o uczczenie chwilą ciszy zmarłego Władysława Górskiego. Człowieka, 

który był znany większości mieszkańców Kłodzka i tak jak powiedział radny Pan Bogusław 

Procak, to był dobry, uczciwy człowiek, dlatego uczcijmy go minutą ciszy. 
 

Minuta ciszy. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Nasza koleżanka jest bardzo dzielna, 

wspaniała kobieta i mam nadzieję, że zawsze, w każdym momencie znajdzie w nas wsparcie. 

Możesz Zdzisiu na nas zawsze liczyć, pamiętaj o tym, to jest pewne.  
   

Na sesję przybył rady Pan Damian Ślak. Na sali obecnych 20 radnych.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady zawnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały na druku nr 644 w sprawie ustanowienia roku 2024 – Rokiem Arnošta 

z Pardubic.  

Głosu sprzeciwu nie stwierdzono.  
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Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 644 w sprawie ustanowienia 

roku 2024 – Rokiem Arnosta z Pardubic.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Projekt uchwały na druku nr 644 został wprowadzony do porządku obrad. 
 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie LXVIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

2. Stwierdzenie ważności sesji. 

3. Wybór sekretarza sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z pracy między sesjami. 

6. Pomoc materialna i finansowa dla dzieci i młodzieży z Gminy Miejskiej Kłodzko. 

7. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kłodzku na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kłodzko na lata 2024-2034, druk nr 642. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej Kłodzko na 2024 

rok, druk nr 643. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXIII/190/2016 Rady Miejskiej w Kłodzku z dnia 

20 maja 2016 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, druk nr 

639. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do dokonania zniszczenia zgłoszeń 

kandydatów na ławników, druk nr 640. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy parku na terenie miasta Kłodzka, druk nr 641. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2024 – Rokiem Arnosta z Pardubic, druk 

nr 644. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Protokół nr LXVI został przyjęty. 
 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z pracy między sesjami. 

(Zał. nr 3) 

Uwag i zapytań do sprawozdania nie stwierdzono. 

6. Pomoc materialna i finansowa dla dzieci i młodzieży z Gminy Miejskiej 

Kłodzko. (Zał. nr 4) 

Materiał został przedłożony radnym i był omawiany na Komisji Edukacji i Kultury oraz 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego.   
 

Uwag i zapytań do przedłożonego materiału nie zgłoszono.  
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7. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kłodzku na 2024 

rok. 
 

Przyjęcie planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki 

na 2024 rok. (Zał. nr 5)  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Plan pracy został przyjęty.  
 

Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. (Zał. nr 6)  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Plan pracy został przyjęty.  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2024-2034, druk nr 642. (Zał. nr 7) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznej.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pani Aneta 

Łosiewicz poinformowała, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na 

druku nr 642 bez poprawek. 
 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko 

na lata 2024-2034, druk nr 642. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVIII/637/2024. (Zał. nr 8) 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej 

Kłodzko na 2024 rok, druk nr 643. (Zał. nr 9)  

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznej.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pani Aneta 

Łosiewicz poinformowała, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na 

druku nr 643 bez poprawek. 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej Kłodzko na 2024 rok, 

druk nr 643. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVIII/638/2024. (Zał. nr 10) 
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10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXIII/190/2016 Rady Miejskiej 

w Kłodzku z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania, druk nr 639. (Zał. nr 11) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 
 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta Pan Wiesław Tracz: Pani Przewodnicząca, 

Wysoka Rado, w imieniu Burmistrza Miasta chciałbym wnieść autopoprawkę do 

projektu uchwały na druku nr 639. Wspomnę, iż Komisja Budżetu zaopiniowała projekt 

uchwały wraz z autopoprawką. W związku z tym, wnoszę o wykreślenie z §1 uchwały 

fragmentu ostatniego zdania zaczynającego się od litery „i”, a dokładnie, cyt.: 

„i specjalistycznych usług opiekuńczych na kwotę 81,00 zł.” Wniosek dotyczy 

wykreślenia tego fragmentu. I dodatkowo, do uzasadnienia dodanie dwóch krótkich 

akapitów o następującej treści, cyt.: „Koszt 1 godziny usług opiekuńczych wynika 

z kalkulacji kosztu jednej godziny usługi, sporządzonej na podstawie średniego kosztu 

wynagrodzenia wraz z ubezpieczeniem NWW za jedną godzinę, jaki zleceniobiorca 

będzie wypłacał opiekunom sprawującym opiekę w roku 2024, zgodnie ze złożoną 

ofertą. Ustalony koszt jednej godziny świadczonych usług opiekuńczych jest podstawą 

do wydania decyzji administracyjnych dotyczących poszczególnych podopiecznych, 

w której określa się ilość przyznanych godzin i wysokości odpłatności za te usługi 

ponoszonych przez samych podopiecznych.”  
 

Głos zabrał radny Pan Krzysztof Mąka: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Panie 

Burmistrzu, rozumiem, że w związku z tym, w tym punkcie czwartym zostaje tylko 

treść: „Ustala się koszt jednej godziny świadczonych usług opiekuńczych na kwotę 

32,73 zł.” A za specjalistyczne usługi opiekuńcze nie będziemy płacić?  
 

Zastępca Burmistrza Pan Wiesław Tracz: Płacimy, ale są to zadania zlecone i nie 

dotyczą tych samych usług opiekuńczych.  

Radny Pan Krzysztof Mąka: I ta kwota będzie wynikała z jakichś negocjacji, 

z przetargów? 

Zastępca Burmistrza Pan Wiesław Tracz: Ta kwota rzeczywiście dotyczy kwoty 

wyliczonej z oferty w ramach przeprowadzonego konkursu na świadczenie tych usług. 

Sama kwota wymieniona w uchwale, czyli kwota 32,73 zł dotyczy kwoty wynikającej 

z oferty. Natomiast fragment dotyczący uzasadnienia dotyczy całości kosztów 

ponoszonych w ramach świadczonych usług dlatego, że dochodzą jeszcze do tego 

koszty stałe, które są częścią odrębną od samego kosztu świadczonej usługi.    
    

Więcej uwag i zapytań do przedstawionych autopoprawek nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie przyjęcie 

autopoprawek do projektu uchwały na druku nr 639 oraz uzasadnienia do projektu 

uchwały, o treści przedstawionej przez Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Wiesława 

Tracza. 
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Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Autopoprawka została przyjęta. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznych.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pani Aneta 

Łosiewicz poinformowała, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na 

druku nr 639 z autopoprawką. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki Pani Teresa 

Ludwin poinformowała, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 639 z autopoprawką. 

Uwag i zapytań do projektu nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania, druk nr 639 wraz z autopoprawką. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVIII/639/2024. (Zał. nr 12) 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do dokonania 

zniszczenia zgłoszeń kandydatów na ławników, druk nr 640. (Zał. nr 13) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 
 

Uwag i zapytań do projektu nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do dokonania zniszczenia zgłoszeń 

kandydatów na ławników, druk nr 640. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVIII/640/2024. (Zał. nr 14) 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy parku na terenie miasta 

Kłodzka, druk nr 641. (Zał. nr 15) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznych.  

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Pan Damian Ślak poinformował, że 

Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku nr 641 bez poprawek.  

Jednocześnie Przewodniczący Komisji Pan Damian Ślak ze swojej strony dodał, że 

nie jest zwolennikiem nazwania tego fragmentu Kłodzka akurat nazwą tej organizacji. 
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Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Pan Przewodniczący wysnuł swoją 

subiektywną ocenę w tym momencie. To nie była opinia Komisji, także proszę to 

oddzielić od siebie, bo to jest bardzo istotne. W tym momencie proszę o opinię Komisji 

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Pan Piotr 

Bryła poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 641 bez poprawek. 

Głos zabrał radny Pan Adam Kwas: Pani Przewodnicząca, Panowie Burmistrzowie, 

Państwo Radni. Faktycznie, istnieją kontrowersje wokół tej organizacji, tym niemniej, 

chcieliśmy uczcić tutaj mieszkańców Kłodzka, którzy działali w naszym mieście 

i ponieśli karę długoletniego więzienia, niektórzy nie przeżyli tego więzienia, był nawet 

wyrok śmierci. Organizacja Wolność i Niezawisłość powołana była do pokojowego 

działania. Tym niemniej, okoliczności, które wtedy nastąpiły były wrogie i odbiły się 

później na relacjach i na działalności tej organizacji. Nie wszystko było zgodne 

z założeniami, natomiast na terenie Ziemi Kłodzkiej i Kłodzka istniała struktura tej 

organizacji, macie to Państwo w uzasadnieniu do uchwały, która działała w sposób 

pokojowy, obserwowała, raportowała, bo też istotą działania organizacji była raczej 

działalność publiczna i prowadzenie działalności opozycyjnej. Pamiętamy, że lata  

czterdzieste, to był okres kiedy dokonywano skrytobójczych mordów na działaczach 

opozycji politycznej, w szczególności PSL-u. Szykanowano, bito i niszczono struktury 

tejże właśnie partii, która była istotną siłą opozycyjną. Oprócz tego inne rzeczy, które 

działy się, a nie wszystkim odpowiadały, a sama organizacja Wolność i Niezawisłość 

była w pewnym momencie zmuszona do podjęcia walki zbrojnej. Są to kontrowersyjne 

sprawy, to jednak w uznaniu poświęcenia życia i lat spędzonych w izolacji politycznej, 

nie łudźmy się, bo wszyscy ludzie, którzy mieli do czynienia z tą organizacją do końca 

istnienia PRL czuli na plecach krótki oddech służby bezpieczeństwa i byli w jakiś 

sposób też szykanowani, jeśli chodzi o możliwość podjęcia pracy czy działalności. 

W związku z tym, że jest faktycznie kontrowersja, uznaliśmy, że Państwo zdecydujecie 

czy nadamy temu kawałkowi naszego miasta imię tych działaczy, którzy tutaj 

w Kłodzku jeszcze mieszkali po wyjściu z więzienia, niektórzy zostawili tu potomstwo, 

mieszkają tu ich dzieci, wnuki. Te rodziny w istocie zasługują na upamiętnienie. Z mojej 

strony to tyle, dziękuję bardzo.  

Więcej głosów w dyskusji nad projektem uchwały nie stwierdzono. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy parku na terenie miasta Kłodzka, druk nr 641. 

Nadaje się nazwę - Park Zrzeszenia Wolność i Niezawisłość.   

Głosowanie: za – 15, przeciw – 1, wstrzymało się – 4.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVIII/641/2024. (Zał. nr 16) 
 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2024 – Rokiem Arnošta 

z Pardubic, druk nr 644. (Zał. nr 17) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 
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Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznej.  

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Pan Damian Ślak poinformował, że 

Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku nr 644 bez poprawek. Jako 

inicjator tej uchwały powiem, że byliśmy razem z Burmistrzem na spotkaniu 

inauguracyjnym osób, które chcą się włączyć w upamiętnienie 660. rocznicy śmierci 

arcybiskupa Arnošta z Pardubic, który jest pochowany w kościele Jezuitów. Planuje 

się kilka imprez, m.in. wystawę, grę miejską chcą przygotować uczniowie z Liceum 

Ogólnokształcącego, niewykluczone, że powstanie teatr. Około 16-go będą 

uroczystości kościelne, jest to dzień kiedy zmarł Arnošt z Pardubic wg jednego 

kalendarza, a wg innego kalendarza mowa jest o 30 czerwca, ale uroczystości 

w kościele będą 16 czerwca. Na wrzesień planowane jest sympozjum, niewykluczone, 

że wznowione będą wydawnictwa. Jak uda mi się przez fundację pozyskać fundusze 

z programu polsko-czeskiego Euroregionu Glacensis, bo trochę się nam terminy 

nakładają i skracają, to dojdą jeszcze wycieczki drogą Arnošta z Pardubic do Czech, 

a Czesi do Polski, abyśmy mogli razem zrobić wspólne rzeczy. Jak podejmiemy tą 

uchwałę, to będzie można zrobić okolicznościową pieczątkę dotycząca Roku Arnošta, 

którą będzie można sobie przybijać w różnych instytucjach w Kłodzku.     
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska Dziękuje bardzo Panu radnemu za 

wyjaśnienia. Jest to bardzo doniosły moment. Projekt na druku 644 w sprawie 

ustanowienia roku 2024 – Rokiem Arnošta z Pardubic. Pan Damian Ślak przybliżył 

nam uzasadnienie, bardzo za to dziękujemy.       
 

Więcej głosów w sprawie przedłożonego projektu nie stwierdzono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie ustanowienia roku 2024 – Rokiem Arnošta z Pardubic, druk nr 644. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVIII/642/2024. (Zał. nr 18) 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Ten rok będzie rokiem Arnošta 

z Pardubic. Pan radny, inicjator przyklasnął sobie, my również gratulujemy. Inicjatywa 

została jednogłośnie poparta, bardzo się cieszymy.   

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie stwierdzono. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Nie stwierdzono. 

16. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poinformowała radnych, że na dwa 

miesiące przed zakończeniem kadencji tj. do 29 lutego 2024 roku radni mają 

obowiązek złożyć oświadczenie majątkowe. Oświadczenie to składa się wg. stanu na 
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dzień jego sporządzenia. Natomiast kolejne oświadczenie radni będą składać  

w terminie do 30 kwietnia 2024 r. wg stanu na 31.12.2023 r. 
 

W dalszej części obrad Przewodnicząca Rady wyraziła zgodę na zabranie głosu 

przez przedstawiciela wspólnoty mieszkaniowej przy pl. Jagiełły 4 w Kłodzku Pana 

Pawła Deron: Dzień dobry, witamy Państwa serdecznie. Jako przedstawiciel 

wspólnoty, którą tu we troje reprezentujemy chcielibyśmy poprosić o pomoc w zmianie 

organizacji ul. Floriana Szarego w Kłodzku, chodzi nam konkretnie o możliwość 

wyznaczenia parkingów dla naszej wspólnoty. Prośbę swoją motywujemy tym, iż 

wspólnota przy ul. Floriana Szarego 4 ma wyznaczonych pięć miejsc parkingowych z 

postawionym znakiem zakazu ruchu i spisaną tabliczką dot. tylko tej wspólnoty. 

W związku z tym nasza prośba jest taka, czy jako wspólnota pl. Jagiełły 4, która 

również posiada środki transportu, które trzeba gdzieś jednak parkować, chcielibyśmy 

poprosić o pomoc w wygenerowaniu takich miejsc dla naszej wspólnoty chociażby na 

bazie tego co już istnieje przy ul. Floriana Szarego, czy też ewentualnie zupełnej 

zmianie organizacji tego parkingu, który tam jest. Parking powstał już dość dawno ze 

środków unijnych. Okres ochronny minął. W chwili obecnej z całą pewnością decyzje 

należą, czy to do Państwa jako Rady Miejskiej, czy też ewentualnie do Starostwa 

Powiatowego, ale chcielibyśmy się zwrócić właśnie do Państwa z taką prośbą o pomoc 

z zorganizowaniu dodatkowych parkingów lub wyznaczeniu dla naszej wspólnoty tych 

miejsc, które już istnieją. Jeżeli Państwo mają jakieś pytania, na dowód tego mam 

zrobione zdjęcia dla pokazania jak jest oznakowana wspólnota, która jest wydzielona 

przy tych parkingach, jeżeli są jakieś pytania, to bardzo proszę, chętnie na nie 

odpowiem. Dziękuję bardzo za uwagę.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Czy ktoś z Państwa chciałby zadać 

pytanie, czy coś w tym momencie dodać? Wydaje się, że jak najbardziej przyjęliśmy 

wniosek wspólnoty, który jest ujęty w protokole. Mamy temat nakreślony, bardzo 

dziękuję. Oczywiście się tym zainteresujemy, zajmiemy. Szanowni Państwo, sprawy 

różne, bardzo proszę o Państwa głos w dyskusji, jeżeli Państwo chcieliby zabrać głos, 

to bardzo proszę. Nie ma chętnych.     
 

Nikt z obecnych na sali nie zgłosił się do zabrania głosu.  

17. Zakończenie sesji. 

Po zamknięciu dyskusji oraz wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska zamknęła obrady mówiąc: „Zamykam 

obrady LXVIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  

Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 11:40 

Protokół sporządziła: Aneta Będkowska        

                Przewodnicząca  

                    Rady Miejskiej w Kłodzku 
 
                                                                                       Elżbieta  Żytyńska 

 


